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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kerülhettek a szemétre a betegek eredményei 
és adatai, és mit tesznek ezen emberek érzékeny adatainak védelmében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Egy éve már, hogy bezárták a régi Kőbányai Egészségházat. Nem sokkal ezután lakossági 
bejelentésre megkerestem Önt, és érdeklődtem, mi lesz az épület sorsa (K/531). Akkor azt a választ 
kaptam Rétvári Bence államtitkár úrtól, hogy erről döntés még nem született, és az épület kiürítése 
folyamatban van.  Úgy tűnik, ez közel egy év alatt nem sikerült.

Mostanra kiderült, a valóság legyőzte a szándékot, és az elképzelhetőnél is nagyobb a probléma. A 
TASZ értesülései szerint ugyanis az alagsorban nem egyszerűen papírhulladék van, hanem 
röntgenfelvételek és egyéb vizsgálati eredmények – ez pedig súlyos adatvédelmi problémákat vet 
fel.

Mindezek mellett hevernek ott orvosi műszerek is – amennyiben nem lehet már ezeket használni, a 
helyük egészen biztosan nem az alagsor padlóján van.

Magyarán szólva, az elhagyatott Egészségház épülete egy illegális szemétlerakó, a pusztulás 
fázisainak mementója.

Kérdezem miniszter urat:

• Mikor és ki fogja végre kitakarítani az Egészségház alagsorát?
• Hogyan kerülhettek a szemétre a betegek eredményei és adatai, és mit tesznek ezen 

emberek érzékeny adatainak védelmében?
• Ki a felelős a történtekért, és hogyan fogják ezt a bődületes mulasztást helyrehozni?

 



Várom megtisztelő, konkrét intézkedési tervet tartalmazó válaszát.

 

Tisztelettel:

Arató Gergely

Demokratikus Koalíció
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